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Protokół Nr 7/2021 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Koronowie, 
które odbyło się 22 czerwca 2021 r. 
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie Ewa Szymańska 
o godzinie 14.00 otworzyła posiedzenie komisji i po powitaniu zebranych oświadczyła, że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 3 członków komisji, co wobec składu 
komisji wynoszącego 5 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1 Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 
2 Kontrola wydatkowania środków na administrację publiczną za rok 2020 w Urzędzie 

Miejskim w Koronowie i podległych jednostek, w tym premie, nagrody, podwyżki. 
3 Sprawy bieżące komisji. 
4 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Ad.2. 
 
Komisja dokonała kontroli wydatkowania środków na administrację publiczną za rok 2020 
w Urzędzie Miejskim w Koronowie i podległych jednostek, w tym premie, nagrody, podwyżki. 
Z przeprowadzonej kontroli sporządzono protokoły pokontrolne, które stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu: 
 
Załącznik nr 2 – Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Miejsko – Gminnym 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Koronowie, 
Załącznik nr 3 - Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Miejsko – Gminnym 
Zespole Edukacji w Koronowie, 
Załącznik nr 4 - Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Miejskiej Bibliotece 
Publicznej w Koronowie, 
Załącznik nr 5 - Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Miejsko – Gminnym 
Ośrodku Sportu i Rekreacji w Koronowie, 
Załącznik nr 6- Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Miejsko – Gminnym 
Ośrodku Kultury w Koronowie, 
Załącznik nr 7 - - Protokół pokontrolny z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w 
Koronowie.  
 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - Dariusz Karwat, Dyrektor 
Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji – Ewa Chytła,  Dyrektor Miejskiej Biblioteki 
Publicznej - Joanna Jarzewska, Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury - 
Grażyna Chyła - Konecka,  p.o. Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji - Paulina Kontna, Sekretarz Gminy - Aleksandra Szews. 
Komisja wysłuchała sprawozdań, uzyskała odpowiedzi na pytania oraz  dokonała 
skrupulatnej weryfikacji dokumentów niniejszego protokołu dotyczących w/w kontroli. 
 

 



Ad. 3 
W kwestii spraw bieżących komisji głos zabrali: 
Aleksandra Szews -  Informuję Państwa, że w najbliższym czasie czeka nas bardzo duży 
wydatek. Jesteśmy zobowiązani dostosować wszystkie budynki administracji publicznej do 
potrzeb osób niepełnosprawnych, co będzie wiązało się z przebudowaniami. Obecnie 
dostępność dla niepełnosprawnych jest prawie zerowa. W tym celu trwają robocze 
spotkania. Są wyznaczone terminy i zadania. Trzeba będzie zabezpieczyć środki w 
budżecie ukierunkowane na te działania  (podjazdy, przebudowy itp.) .Mniejsze zadania 
chcemy wykonać w tym roku (naklejki, oznaczenia). W przyszłym roku przebudowa budynku 
UM. 
Wiceburmistrz Sławomir Marszelski – Była w tym kierunku wykonana szczegółowa 
analiza. 
Wiceburmistrz Piotr Kazimierski - Trzeba będzie zabezpieczyć środki w budżecie 
ukierunkowane na te działania. 
 
Radna Ewa Szymańska – Otrzymałam odpowiedzi na wnioski, które składałam w marcu 
2021 r. 
Pierwszy dotyczył finansów przebudowy drogi gminnej Glinki - Cierplewo. Otrzymałam 
szczegółowe wyjaśnienia z podaniem kwot. 
 
Drugi wniosek dotyczył zadania inwestycyjnego - projekt budowy ścieżki pieszo -  rowerowej  
Stary Dwór – Wierzchucin Królewski. W odpowiedzi z UM otrzymałam pismo, że gmina nie 
poniosła z tego tytułu dotychczas żadnych kosztów finansowych. 
Czy rzeczywiście? 
Sławomir Marszelski – Tak jak napisałem, tak rzeczywiście jest. Do tej pory koszty poniósł 
projektant. Projektant  nie zrealizował tego, co było zawarte w umowie. W związku 
z powyższym nie otrzymał wynagrodzenia. 
Radna Ewa Szymańska – Trzecie pytanie dotyczyło zakupu dwóch śmieciarek i naprawy. 
Piotr Kazimierski  - W ramach gwarancji, co było zawarte w umowie, właściciel naprawił 
jedną z tych śmieciarek. Gwarancja śmieciarek obejmuje 1 rok czasu i sprzęt naprawiany 
jest w ramach gwarancji. 
Radna Małgorzata Szymczak – Na jakim etapie są czynione prace co do drogi Igrzyskowej 
w Samociążku? 

Piotr Kazimierski – W przyszłym tygodniu będzie podpisywana umowa z wykonawcą 
zadania. Roboty budowlane rozpoczną się na początku lipca . 
Radna Małgorzata Szymczak – Droga Nad Kanałem w Samociążku – na jakim etapie są 
działania projektowe? 

Piotr Kazimierski – Do 31 lipca zostanie ukończony projekt  z kosztorysem. Po czym 
zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie. 
Radna Ewa Szymańska – Dopytywali mnie mieszkańcy Huty i Więzowna. Otrzymałam od 
pana wiceburmistrza informację, że projekt w Więzownie jest do poprawy. Czy jest szansa, 
że realizacja tych działań ruszy jeszcze w tym roku? 

Piotr Kazimierski – Tak. 
Radna Małgorzata Szymczak – Złożyłam wniosek dotyczący zaopatrzenia sołectw w 
brakujące kosze śmietnikowe. Kiedy możemy spodziewać się realizacji tego zadania? 

Piotr Kazimierski – W tym roku została część śmietników zakupiona i przekazana do 
sołectw, które składały zapotrzebowanie. Staramy się uzupełniać na bieżąco, wg potrzeb. 
Limit na ten rok został wyczerpany. W przyszłym roku kolejne sołectwa otrzymają, w tym 
Sołectwo Samociążek. 
W tym roku to sołectwo otrzymało nową wiatę przystankową. 



Radna Małgorzata Szymczak – Bardzo dziękuję w imieniu swoim oraz mieszkańców 
Samociążka. Składałam trzykrotnie wnioski w w/w sprawie. Cieszę się,ze moje starania  
zakończyły się pomyślnie. 
 
Ad. 4. 
Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia komisji, przewodnicząca komisji Ewa 
Szymańska zamknęła posiedzenie komisji. 
 
Członkowie komisji: 
Ewa Szymańska - przewodnicząca komisji - /-/  Ewa Szymańska 
 
Olech Raddatz - z-ca przewodniczącej komisji - /-/ Olech Raddatz 
 
Małgorzata Szymczak – sekretarz komisji - /-/ Małgorzata Szymczak 
 
Protokół sporządziła: 
Małgorzata Szymczak 


